

Referat fra bestyrelsesmøde onsdag den 12. april 2023.

Indkaldt: Lars Kensmark, Hans Henrik Hedemann, Hanne Holm, Annette Christiansen, Mettemarie Bjerregaard, Johnny Elkjær, Sofie Raviv, Nils Thobo-Carlsen, Peter Eduard..
Suppleanter: Oliver Streich, Flemming Helsted.

Ordstyrer: Lars eller Sofie.

Referent: Hanne

Dagsorden:

	Karakter	XX	Forklaring	kommentarer	Referat
	Invitation af John Meyer, "Fonde og sponsorater".				John lagde ideer frem, der skal laves noget synligt (plader med navn/logo på) Nils og John arbejder videre med ideerne. Der samles flere sponsorer inden noget sættes op.
1.	Godkendelse af referat fra d. 7. marts				Godkendt
3.	Godkendelse af Dagsorden				Godkendt
4.	Konstituering af bestyrelsen				Lars Kensmark valgt som formand. Sofie Raviv valgt som næstformand. Annette Christiansen valgt som kasserer. Hanne Holm valgt som sekretær.
5.	"Hverve Skranke" i Føtex en lørdag i april måned !	LK	Hvem har lyst ?		Mettemarie Bjerregaard og Nils Thobo-Carlsen tager tjansen. De aftaler selv en lørdag fra kl. 10 - 13. Annette Christiansen opretter en mobilboks. Lars Kensmark vil gerne med hvis hjemme.
6.	15 billetter doneret til Campus	LK	Orientering		Kan fribilletter fremadrettet kobles sammen med sponsorater?
7.	Opfølgning vedrørende "social omgangstone"	LK	Brainstorm om strategi		Omgangstonen og hvad vi skal gøre for frivillige skal skilles ad. Bestyrelsen tager temaet op lørdag d. 27. august kl. 10 - 14., der kan findes inspiration på frivillig.dk
8.	Paragraf 6 møde				Brainstorm om punkter på dagsordenen. Lars, Hanne, Peter deltager. Forslag d. 2.-3. maj f. eks. kl. 12. Hanne kontakter Hasse og Britt.
9.	Nyt fra Johnny, "det tekniske"	JE			Har undersøgt E-billet, hvad de kan tilbyde, hjemmeside osv.. Johnny indkalder til et møde med E-billet, hvor de kan svare på vores spørgsmål og komme med et overslag. Johnny køber 2 harddiske og windows til at styre skærmene rundt omkring i

					byen.
10.	Udforpagtningskontrakten	LK	Lars orienterer. Kontrakten er vedhæftet som bilag.		Der har været klager fra gæster over fremkommeligheden fra foyer til stor sal. Vi skal have nærlæst kontrakten for at forstå, om der er forhold vi ikke har fulgt op på. Der er nedsat en gruppe som har mandat til dette.
11.	Udstillinger i mødelokalet, vil vi åbne op og hvad kræver det?	HH	Bilag.		Vi vil gerne at udstillinger holdes mest på væggene. Spørgsmålet om enkeltpersoner kan udstille, - vi besluttede at det skal være igennem en forening, som har ansvaret og som vi laver aftale med, da vi ikke har kompetencer til at vurdere kunst..
12.	Søndagsfilm for seniorer?		Bilag - forslag fra generalforsamlingen.		Forslaget blev besluttet.
13.	Status på grafiske projekter	NTC	2 Forslag til nye plakat vitriner mød Østergade 3 Forslag om budget til mindre indkøb til indretning og grafik		Nils gennemgik alt der har været omtalt og gjorde status på hvor langt de er kommet i praksis. Dokumentet vedlagt referatet.
14.	Kulturnat	NTC			Der kunne evt. laves croquis i mødelokalet. Dynebio om eftermiddagen med kakao i mødelokalet. Der er forespørgsel: Kan vi lave noget omkring Heerup evt. en film eller en der fortæller om mødet med ham her i huset? Der arbejdes videre med ideerne i eventgruppen.
15.	Forslag til forløb for 3. klasser om hvordan en biograf fungerer.		Bilag indsendt af Alex		Vi bakker op om forslaget.
16.	Evt.				Børn i biffen v. Mettemarie sættes på til næste møde.

Næste møde 8. maj